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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 30.06.2022, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 49 din 24.06.2022 
 

 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 10 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 49/24.06.2022. Lipseşte dl. Andronic Dumitru. 

Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Dl. Grădinaru - conform Regulamentului de funcţionare a Consiliului Local şi pentru că 

sunt proiecte importante pe ordinea de zi, propun Consiliului Local să permită filmarea şi 

transmiterea şedinţei pe Facebook. Vă rog să supuneţi la vot propunerea mea. 

Se supune la vot solicitarea dlui. consilier Grădinaru.. 

Se respinge cu un număr de 3 voturi pentru şi 7 abţineri. 

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

 

1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 31.05.2022 

2. Modificarea inventarului bunurilor care aparţin de domeniul public al comunei Leorda 

3. Aprobarea  demarării procedurii legale de achiziţie teren extravilan în vederea implementării 

proiectului aferent obiectivului de investiţii „DEZVOLTAREA REȚELELOR INTELIGENTE DE 

DISTRIBUȚIE A GAZELOR NATURALE ÎN VEDEREA CREȘTERII NIVELULUI DE 

FLEXIBILITATE, SIGURANȚĂ ȘI EFICIENȚĂ ÎN OPERARE, PRECUM ȘI DE INTEGRARE 

A ACTIVITĂȚILOR DE TRANSPORT, DISTRIBUȚIE ȘI CONSUM FINAL ÎN COMUNA 

LEORDA ȘI LOCALITĂȚILE APARȚINĂTOARE (BELCEA, COSTINEȘTI, DOLINA, 

LEORDA, MITOC), JUDEŢUL BOTOŞANI” 
  

 

 

Se supune la vot ordinea de zi. 

Se aprobă cu un număr de 10 voturi pentru.  

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 
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1. Aprobare proces-verbal şedinţa ordinară din 31.05.2022 

 

Dl. Angheluşi: având în vedere că este o temperatură destul de ridicată afară, am 

rugămintea să nu ne aprindem, să purtăm un dialog civilizat şi pe un ton normal. Legat de 

prezentarea acelei sentinţe judecătoreşti, nu am luat cuvîntul atunci. Dl. primar a fost învinuit 

că a semnat întâmpinarea în numele Consiliului Local. Din câte ştiu nu avem o persoană care să 

reprezinte Consiliul Local în instanţă. Şi dacă nu ai, primarul este reprezentantul unităţii 

administrativ teritoriale. Aici, nu e nimeni şi toţi suntem egali. Trebuie să avem pe cineva care 

să ne reprezinte. Vă rog să scuzaţi intervenţia mea. 

Dacă sunt discuţii, vă rog. 

Dl. Grădinaru - Viceprimarul este reprezentantul Consiliului Local dar nu ne poate 

reprezenta în instanţă. Adresa care vine de la instanţă este adresată Consiliului Local. Dl. 

secretar trebuia să o prezinte Consiliului Local în următoarea şedinţă. 

 Se supune la vot procesul verbal 

 Se aprobă cu un număr de 10 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. 

 

 2. Modificarea inventarului bunurilor care aparţin de domeniul public al comunei 

Leorda 

 

Dl. primar: după cum ştiţi, acest proiect a fost înaintat către toate cele 3 comisii şi a primit 

aviz. În cei 10 ani de când sunt primar, s-au făcut foarte multe lucrări pe teritoriul comunei 

Leorda Făcându-se aceste lucrări, trebuie actualizat inventarul. Este vorba destre intabularea 

drumurilor. Din drum de piatră care a fost asfaltat, trebuie hotărâre. Multe nu corespundeau ca 

lungime şi suprafaţă. 

Dl. Angheluşi: dacă sunt discuţii, vă rog. 

Dl. Grădinaru: legat de acest proiect, am întrebat pe dl. secretar dacă a trimis acest proiect 

către Ministerul Dezvoltării, cf. art. 289 al. 9. Acest proiect trebuia trimis la minister şi aşteptat 

60 de zile. Dacă exista ceva, ministerul vă spunea ce să reglementaţi. Avem raportul comisiei 

de inventariere? Numai ea poate să propună modificări la inventar. Avem o hotărîre nr. 27 din 

29.04.2019. Este abrogată? Prevede modificarea inventarului bunurilor. Veniţi cu modificări de 

la o poziţie greşită. Vă încălecaţti cu numerele prezentate. 

Dl. secretar - vom rectifica dacă este greşit. 

Dl. Grădinaru - se încalecă poz. 267  şi 268 cu cele propuse în proiect. Am primit de la 

dvs. din M.OF. lista cu inventarul bunurilor. Lipsesc poziţii din el. 

Dl. secretar - au mai fost hotărâri după publicarea în MOF. 

Dl. Grădinaru - nu sunt trimise la minister. Propun iniţiatorului să retragă acest proiect şi 

să-l refacă. Nu am găsit în inventar sala de sport, baza sportivă. Este posibil să nu fie trimise 

spre actualizare. 

Dl. primar - au fost cazuri când au fost asfaltate drumuri şi apoi au fost trecute din nou la 

asfaltare, prind diferite programe. S-a ajuns să se dubleze. De aceea avem nevoie de hotărâre, 

să le putem intabula şi să pergem mai departe cu alte programe. 
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Dl. Angheluşi - am observat că sunt câteva capete de drum omise. Dau un exmplu: de la 

Matei Costică spre Coşman, de la Gradinaru Ionel spre Grădinaru din gârlă, la fel, nu l-am 

găsit.  

Dl. primar - s-au făcut măsurători până unde trebuie şi cum este trecut în inventar se 

modifică doar detaliile acestora.  

Dl. Grădinaru - avem poziţii care nu sunt scoase din inventar. Vă rog să mă lăsaţi să 

vorbesc. Voi trimite o adresă către minister legat de această hotărâre. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot proiectul în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de  7 voturi pentru şi 3 împotrivă. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. 

 

 

3. Aprobarea  demarării procedurii legale de achiziţie teren extravilan în vederea 

implementării proiectului aferent obiectivului de investiţii „DEZVOLTAREA REȚELELOR 

INTELIGENTE DE DISTRIBUȚIE A GAZELOR NATURALE ÎN VEDEREA CREȘTERII 

NIVELULUI DE FLEXIBILITATE, SIGURANȚĂ ȘI EFICIENȚĂ ÎN OPERARE, PRECUM ȘI 

DE INTEGRARE A ACTIVITĂȚILOR DE TRANSPORT, DISTRIBUȚIE ȘI CONSUM FINAL 

ÎN COMUNA LEORDA ȘI LOCALITĂȚILE APARȚINĂTOARE (BELCEA, COSTINEȘTI, 

DOLINA, LEORDA, MITOC), JUDEŢUL BOTOŞANI” 

 

Dl. primar - prezintă proiectul de hotărâre. În cel mai scurt vom aduce bani la Leorda 

pentru acest proiect şi gaz prin conducte. 

Dl. Angheluşi - voi spune câteva cuvinte în calitate de consilier. Nu putem construi dacă 

nu suntem proprietari. Nu se poate la schimb şi trebuie să-l cumpărăm. O să spuneţi că nu avem 

bani. Suntem în trim. III şi putem muta bani de unde nu s-au cheltuit şi să punem unde trebuie. 

Dl. primar -  este vorba de câţiva metri nu de hectare. 

Dl. Grădinaru - vreau să vă reamintesc, că în proiect nu am primit referatul de aprobare. 

Dl. secretar - vi l-am trimis pe watsapp, pe grupul Consiliu Local. A fost semnat ulterior 

trimiterii materialelor de şedinţă şi apoi l-am trimis. Nu aveţi cum să nu-l aveţi, a fost trimis pe 

grup. Nu vi l-am dat dvs. personal. 

Dl. Grădinaru - eu nu-l am. Avem o hotărâre nr. 23 din anul 2017 legat de un acord pentru 

un teren din parcela 37. Dă citire din acea hotărâre, ce a spus dl. Angheluşi. Aceasta nu este 

aprobată, se putea modifca aceasta şi nu trebuia să dăm alta. Consider că trebuia modificată. De 

ce să dăm bani pe terenul astă când avem acord pentru parcela 37? Poate este vreu prieten de la 

care trebuie să cumpărăm, nu ştiu. 

Dl. Angheluşi - atunci era vorba să ne racordăm prin păşune şi aşa era legea. S-a renunţat 

la ideea asta. Nu ar trebui să ne legăm de chichiţe şi să ne opunem acestui proiect cu tragerea 

gazului. Consider că este un proiect de mare anvergură. Poate la alegerile viitoare nu v-a ieşi tot 

acelaşi primar, măcar să găsească totul făcut, pe tavă. Mă declar mulţumit de acest proiect, se 

vede că se începe să se lucreze. 

Dl. Grădinaru - noi nu avem finanţare şi noi demarăm să cumpărăm teren? A-ţi avut gaz 

pus pe tavă acum câţiva ani şi i-aţi dat cu piciorul. 
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Nemaifiind discuții se supune la vot proiectul în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de  7 voturi pentru şi 3 împotrivă. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. 

 

 

 

4.  Diverse 

Dl. Grădinaru - vouchere de vacanţă s-au comandat? 

Dl. primar - se şi bucură de ele. 

Dl. Grădinaru - avem probleme cu câinii vagabonzi. Ce facem cu ei? Prezintă articole din 

lege. 

Dl. secretar - Aduce la cunoştinţa consiliului local. că la proiectul cu modificare 

inventarului este necesar să introducem un articol cu privire la declararea acestor bunuri ca 

fiind de interes public. Este articol în Cod care prevede că acest articol trebuie să se regăsească 

şi în proiect nu a fost trecut. 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

ANGHELUŞI CONSTANTIN                       LUNGU CORNEL 


